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Magnus Olsson (SD) 
Emma-Lina Johansson (V) 
Andréas Schönström (S) §§206-223 
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Anders Rubin (S) 
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Emelie Nyman (C) §§206-226 
Anja Nordberg Sonesson (M) (Andre vice ordförande) 
Showan Shattak (V) 
Sofia Hedén (S) 
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Bo Mats Brogren (M) §§214-233 ersätter John Roslund (M) 
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Anna Ljunggren (MP) §§206-222 ersätter Mohamed Yassin (MP) 
Eva Christina Bertz (L)  ersätter Linda Eklund (L) 
Kay Lennart Wictorin (C) §§227-233 ersätter Emelie Nyman (C) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Nadjam-Ud-Din Malik (S) §§206-217 
Anders Nilsson (S) §§206-223 
Marie Tanndal (S) 
Peter Johansson (S) 
Amanda Johannesson (S) §§206-228 
Shaip Morina (S) 
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Lisa Stolpe (V) §§206-230 
Marek Lakatos (V) 
Tobias Petersson (V) §§206-229 
Malte Tängmark Roos (MP) §§218-227 
Anna Ljunggren (MP) §§223-233 
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Arian Ratkoceri (S) (Politisk sekreterare) 
Aron Regnéll (M) (Politisk sekreterare) 
Bahhar Mohammadi Norén (S) (Politisk sekreterare) §§206-227 
Charlotte Frank (L) (Politisk sekreterare) §§206-219 
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§ 206 Upprop och ordförandens upplysning angående webbsändning av 
kommunfullmäktigesammanträdet 

 
Sammanfattning 
Ordföranden uttalar att "det särskilt ska upplysas om att vid kommunfullmäktiges 
sammanträde, liksom vid den vidare hanteringen av varje enskilt sammanträde, tillämpas 
gällande integritetslagstiftning vid all behandling av personuppgifter. De som deltar i 
kommunfullmäktiges sammanträde erinras om att de inte får röja enskildas sekretess". 
 
Upprop förrättas. 
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§ 207 Val av justerare 
 
Sammanfattning 
Ordföranden meddelar att protokollet justeras den 13 november 2024 kl 13.00 på 
stadskontoret. 
Kommunfullmäktige utser Amani Loubani (S) och Helena Grahn (M) att jämte 
ordföranden justera protokollet. 
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§ 208 Beslut från Länsstyrelsen Skåne om nya ledamöter och ersättare i 
kommunfullmäktige 2024 

STK-2024-20 
 
Sammanfattning 
Enligt från Länsstyrelsen i Skåne län inkommit protokoll har Anna Ljunggren (MP) utsetts 
till ny ersättare efter Isabel Enström (MP) som avgått som ersättare. 
 
Beslut 
1.     Kommunfullmäktige lägger länsstyrelsens protokoll till handlingarna. 

Beslutsunderlag 
• Beslut om efterträdarval - Ny ersättare i kommunfullmäktige (MP) 
• Bilaga till bevis - Aktuella ledamöter och ersättare (MP) 
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§ 209 Inkomna frågor 
 
Sammanfattning 
Boel Pettersson (V) har anhållit om att till grundskolenämndens ordförande Sara 
Wettergren (L) få framställa en fråga om ökad kvalitet i grundskolan. 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
Anders Skans (V) har anhållit om att till kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt 
Jammeh (S) få framställa en fråga om upphandling av privata ordningsvakter. 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde av tekniska nämndens ordförande Andréas Schönström. 
 
Helena Nanne (M) har anhållit om att till kommunstyrelsens ordföranden Katrin 
Stjernfeldt Jammeh (S) få framställa en fråga om Malmö som industristad. 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
John Eklöf (M) har anhållit om att till grundskolenämndens ordförande Sara Wettergren 
(L) få framställa en fråga om larmbågar och väskkontroller i skolan. 
Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 
 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Boel Pettersson (V) till Sara Wettergren (L) om ökad kvalité i 

grundskolan 
• Fråga från Anders Skans (V) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om upphandling av 

privata ordningsvakter 
• Fråga från Helena Nanne (M) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om Malmö som 

industristad 
• Fråga från John Eklöf (M) till Sara Wettergren (L) om nya förslag om larmbågar 

och väskkontroller i skolan 
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§ 210 Fråga från John Eklöf (M) till Sara Wettergren (L) om nya förslag om 
larmbågar och väskkontroller i skolan 

STK-2024-1509 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 209 medge John Eklöf (M) att till 
grundskolenämndens ordförande Sara Wettergren (L) få framställa en fråga om larmbågar 
och väskkontroller i skolan. 
Sara Wettergren (L) besvarar frågan. 
John Eklöf (M) yttrar sig. 
Frågan intas som bilaga 1. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från John Eklöf (M) till Sara Wettergren (L) om nya förslag om larmbågar 

och väskkontroller i skolan 
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§ 211 Fråga från Boel Pettersson (V) till Sara Wettergren (L) om ökad 
kvaliteti grundskolan 

STK-2024-1476 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 209 medge Boel Pettersson (V) att till 
grundskolenämndens ordförande Sara Wettergren (L) få framställa en fråga om ökad 
kvalitet i grundskolan. 
Sara Wettergren (L) besvarar frågan. 
Boel Pettersson (V) yttrar sig. 
Frågan intas som bilaga 2. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Boel Pettersson (V) till Sara Wettergren (L) om ökad kvalité i 

grundskolan 
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§ 212 Fråga från Anders Skans (V) till Andréas Schönström (S) om 
upphandling av privata ordningsvakter 

STK-2024-1477 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 209 medge Anders Skans (V) att till tekniska 
nämndens ordförande Andréas Schönström (S) få framställa en fråga om upphandling av 
privata ordningsvakter. 
Andréas Schönström (S) besvarar frågan. 
Anders Skans (V) yttrar sig. 
Frågan intas som bilaga 3. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Anders Skans (V) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om upphandling av 

privata ordningsvakter 
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§ 213 Fråga från Helena Nanne (M) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om 
Malmö som industristad 

STK-2024-1493 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 209 medge Helena Nanne (M) att till 
kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) få framställa en fråga om 
Malmö som industristad. 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) besvarar frågan. 
Helena Nanne (M) yttrar sig. 
Frågan intas som bilaga 4. 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Helena Nanne (M) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om Malmö som 

industristad 
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§ 214 Delårsrapport 2024 Malmö stad 

STK-2024-139 
 
Sammanfattning 
Delårsrapporten är årets andra uppföljningsrapport inom den kommunövergripande 
budget- och uppföljningsprocessen. Rapporten innehåller en finansiell analys med 
bedömning av den förväntade ekonomiska utvecklingen och prognostiserat ekonomiskt 
utfall för året samt ett delårsbokslut per utgången av augusti månad. Rapporten innehåller 
även en uppföljning av verksamhetens utveckling under året och avstämning av 
kommunfullmäktiges mål. Delårsrapporter från nämnder, kommunala bolag och 
kommunalförbund utgör underlag för den kommunövergripande rapporten. 
 
Den sammantagna bedömningen är att Malmö stad har en fortsatt stark ekonomisk 
ställning. Den ekonomiska hushållningen är god och ger förutsättningar att möta framtida 
utmaningar för verksamhet och ekonomi. Vidare är den samlade bedömningen att sex av 
kommunfullmäktigemålen förväntas uppnås för år 2024, och att nio av målen förväntas 
delvis uppnås. Även det finansiella målet förväntas uppnås eftersom alla indikatorer ligger 
inom målvärdena. 
 
Kommunfullmäktige föreslås godkänna delårsrapport 2024 för Malmö stad, besluta om 
justeringar i servicenämndens och tekniska nämndens ramar samt besluta att 
servicenämnden redovisar ett överskott i 2024 års bokslut med 3,6 mnkr motsvarande 
realisationsvinsten som uppstod vid försäljning av föreningslokal i kvarteret Lärkan. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner delårsrapport 2024 för Malmö stad. 
  

2. Kommunfullmäktige utökar servicenämndens ram för rivning, sanering och 
parkeringsköp till att även omfatta bygglovsavgifter samt ändrar ramens namn till 
driftkostnader i investeringsprojekt. 
  

3. Kommunfullmäktige utökar tekniska nämndens ram för rivning, sanering och 
detaljplaner till att även omfatta bygglovsavgifter samt ändrar ramens namn till 
driftkostnader i investeringsprojekt. 
  

4. Kommunfullmäktige beslutar att servicenämnden redovisar ett överskott i 2024 
års bokslut som innefattar +3,6 mnkr motsvarande realisationsvinsten som 
uppstod vid försäljning av föreningslokal i kvarteret Lärkan. 
  

5. Kommunfullmäktige beslutar att en särskild ram för realisationsvinster inom 
servicenämnden ska arbetas in i budget för 2025. 
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Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Roko Kursar (L) och Janne Grönholm (MP) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Helena Nanne (M), John Eklöf (M), Linda 
Obiedzinski (M), Magnus Olsson (SD), Tony Rahm (M), Anton Sauer (C) och Emma-Lina 
Johansson (V). 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Till kommunfullmäktiges beslut i ärendet har Håkan Fäldt (M) och Anton Sauer (C) 
inkommit med ett gemensamt särskilt yttrande som samtliga ledamöter inom Moderaterna 
och Centerpartiet ställer sig bakom. Det särskilda yttrandet intas som bilaga 5 
till kommunfullmäktiges protokoll. 
 
Till kommunfullmäktiges beslut i ärendet har Anders Skans (V) inkommit med ett särskilt 
yttrande som samtliga ledamöter inom Vänsterpartiet ställer sig bakom. Det särskilda 
yttrandet intas som bilaga 6 till kommunfullmäktiges protokoll. 
 
 
 
 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §274 med särskilt yttrande (M+C) och (SD) 

Delårsrapport 2024 Malmö stad 
• Förslag till beslut KSAU 241007 § 472 med särskilt yttrande (M) Delårsrapport 

2024 Malmö stad 
• Delårsrapport 2024 Malmö stad (reviderad 241015) 
• Delårsrapport 2024 Malmö Stad (reviderad 241011) 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241007 Delårsrapport 2024 Malmö stad 
• Delårsrapport 2024 Malmö Stad 
• Det sakkunniga biträdets yttrande enligt ISRE 2410 delårsrapport Malmö stad 2024 

signerat 
• Det sakkunniga biträdets yttrande enligt ISRE 2410 delårsrapport Malmö stad 2024 
• Revisorskollegiets granskning av Malmö stads delårsrapport 2024 gällande 

efterlevnad av god ekonomisk hushållning och balanskrav 
• Revisorernas bedömning av delårsrapport 2024 
• Revisorernas bedömning av delårsrapport 2024 signerat 
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§ 215 Lokalanskaffning genom investering i nybyggnation av ny Malmö 
stadion inom fastigheten Innerstaden 9:173, fritidsnämnden 

STK-2024-1347 
 
Sammanfattning 
Fritidsnämnden ansöker i detta ärende om godkännande av lokalanskaffning avseende 
nybyggnation av ny Malmö stadion på Stadionområdet inom fastigheten Innerstaden 9:173 
till en beräknad totalutgift om 633 mnkr. Syftet med anskaffningen är att bygga en ny 
tävlingsanläggning för friidrott och fotboll som kan ersätta befintliga Malmö stadion. I 
ärendet ansöker fritidsnämnden även om utökat kommunbidrag för att kunna hantera de 
ökande driftkostnaderna som den nya anläggningen medför. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner lokalanskaffning avseende nybyggnation av ny 
Malmö stadion på Stadionområdet inom fastigheten Innerstaden 9:173, till en 
beräknad totalutgift om 633 mnkr, och ger servicenämnden i uppdrag att 
genomföra anskaffningen. 
  

2. Kommunfullmäktige utökar fritidsnämndens kommunbidrag med 31 mnkr för att 
finansiera utökade driftkostnader för nya Malmö stadion på Stadionområdet 
inom fastigheten Innerstaden 9:173 i samband med anläggningens 
färdigställande. 

   

Beslutsgång 
Sanna Axelsson (S), Magnus Olsson (SD), Gunilla Ryd (V), Janne Grönholm (MP) och 
Ewa Bertz (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Anton Sauer (C). 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Till kommunfullmäktiges beslut i ärendet har Anton Sauer (C) inkommit med ett särskilt 
yttrande som samtliga ledamöter inom Centerpartiet ställer sig bakom. Det särskilda 
yttrandet intas som bilaga 7 till kommunfullmäktiges protokoll. 

Beslutet skickas till  
Fritidsnämnden 
 
Servicenämnden 
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Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §271 med särskilt yttrande (C) Lokalanskaffning 

genom investering i nybyggnation av ny Malmö stadion inom fastigheten 
Innerstaden 9:173, fritidsnämnden 

• Förslag till beslut KSAU 241014 §484 Lokalanskaffning genom investering i 
nybyggnation av ny Malmö stadion inom fastigheten Innerstaden 9:173, 
fritidsnämnden 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241007 Lokalanskaffning genom investering i 
nybyggnation av ny Malmö stadion inom fastigheten Innerstaden 9:173, 
fritidsnämnden 

• Ärendet utgår KSAU 241007 § 470 Lokalanskaffning genom investering i 
nybyggnation av ny Malmö stadion inom fastigheten Innerstaden 9:173, 
fritidsnämnden 

• Fritidsnämnden beslut 240925 § 103 
• Konsekvensbeskrivning för rivning och ombyggnation av Malmö Stadion 

slutversion 
• Livscykelkostnad 1901 Stadion 8000 240625 
• Lokalanskaffning Investering ny version 240906 
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§ 216 Lokalanskaffning genom inhyrning av driftlokaler i stadionområdets 
södra P-hus, inom fastigheten Innerstaden 9:173, fritidsnämnden 

STK-2024-1348 
 
Sammanfattning 
Fritidsnämnden har inkommit med en ansökan om godkännande av lokalanskaffning 
avseende inhyrning av driftlokaler i Stadionområdets södra parkeringshus inom fastigheten 
Innerstaden 9:173 till en beräknad totalhyra över inhyrningsperioden om cirka 91 mnkr. 
Syftet med inhyrningen är att ersätta de driftlokaler som idag finns i Malmö stadion som 
planeras att rivas. I ärendet ansöker fritidsnämnden även om utökat kommunbidrag för att 
kunna hantera de ökande driftkostnaderna som de nya lokalerna medför. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner lokalanskaffning avseende inhyrning av 
driftlokaler i Stadionområdets södra parkeringshus inom fastigheten Innerstaden 
9:173 med avtalstid från och med 1 juni 2025 till och med 31 maj 2040. 
  

2. Kommunfullmäktige utökar fritidsnämndens kommunbidrag med 4,3 mnkr för 
att finansiera utökade driftkostnader för driftlokaler i Stadionområdets södra 
parkeringshus inom fastigheten Innerstaden 9:173 i samband med att lokalerna 
tas i anspråk. 

   

Beslutsgång 
Sanna Axelsson (S), Ewa Bertz (L), Anton Sauer (C), Gunilla Ryd (V) och Surra Al Sakban 
(MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Anton Sauer (C). 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Till kommunfullmäktiges beslut i ärendet har Anton Sauer (C) inkommit med ett särskilt 
yttrande som samtliga ledamöter inom Centerpartiet ställer sig bakom. Det särskilda 
yttrandet intas som bilaga 8 till kommunfullmäktiges protokoll. 

Beslutet skickas till  
Fritidsnämnden 
 
Servicenämnden 
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Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §272 med särskilt yttrande (C) Lokalanskaffning 

genom inhyrning av driftlokaler i stadionområdets södra P-hus, inom fastigheten 
Innerstaden 9:173, fritidsnämnden 

• Förslag till beslut KSAU 241007 § 471 Lokalanskaffning genom inhyrning av 
driftlokaler i stadionområdets södra P-hus, inom fastigheten Innerstaden 9:173, 
fritidsnämnden 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241007 Lokalanskaffning genom inhyrning av 
driftlokaler i stadionområdets södra P-hus, inom fastigheten Innerstaden 9:173, 
fritidsnämnden 

• Lokalbeslutsunderlag Inhyrning P-hus stadion 
• Fritidsnämnden beslut 240925 § 102 
• Hyresavtal 
• Livskostnadsanalys 
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§ 217 Lokalanskaffning genom investering i nybyggnation av 
hybridgräsplan på Rosengård Södra IP inom fastigheten Rosengård 
131:25, fritidsnämnden 

STK-2024-1349 
 
Sammanfattning 
Fritidsnämnden ansöker i detta ärende om godkännande av lokalanskaffning avseende 
nybyggnation av hybridgräsplan på Rosengårds södra idrottsplats inom fastigheten 
Rosengård 131:25 till en beräknad totalutgift om 33,8 mnkr. Syftet med anskaffningen är 
att tillgodose stadens behov av fotbollsplaner godkända för spel i förbunds- och elitserier i 
fotboll samt utveckla idrottsplatsen med koppling till utvecklingsarbetet inom Rosengård 
och Amiralsstaden. Fritidsnämnden ansöker i detta ärende även om utökat kommunbidrag 
om 2 mnkr för att hantera de utökade driftkostnaderna som investeringen medför. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner lokalanskaffning avseende nybyggnation av 
hybridgräsplan på Rosengårds södra idrottsplats inom fastigheten Rosengård 
131:25, till en beräknas totalutgift om 33,8 mnkr, och ger servicenämnden i 
uppdrag att genomföra anskaffningen. 
  

2. Kommunfullmäktige utökar fritidsnämndens kommunbidrag med 2 mnkr för att 
finansiera utökade driftkostnader för hybridgräsplan på Rosengårds södra 
idrottsplats inom fastigheten Rosengård 131:25 i samband med anläggningens 
färdigställande. 

   

Beslutsgång 
Sanna Axelsson (S), Gunilla Ryd (V), Ewa Bertz (L) och Surra Al Sakban (MP) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 
 

  

Beslutet skickas till  
Fritidsnämnden 
 
Servicenämnden 
 
Stadskontorets handläggare 
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Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §273  Lokalanskaffning genom investering i 

nybyggnation av hybridgräsplan på Rosengård Södra IP inom fastigheten 
Rosengård 131:25, fritidsnämnden 

• Förslag till beslut KSAU 241007 § 456 Lokalanskaffning genom investering i 
nybyggnation av hybridgräsplan på Rosengård Södra IP inom fastigheten 
Rosengård 131:25, fritidsnämnden 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241007 Lokalanskaffning genom investering i 
nybyggnation av hybridgräsplan på Rosengård Södra IP inom fastigheten 
Rosengård 131:25, fritidsnämnden 

• Fritidsnämnden beslut 241002 § 104 
• Vision 23.12.12 Rosengård södra IP 
• Livscykelkostnadsanalys(3741272) 
• Investeringsberäkning A-plan Rosengårds södra ip 2024 
• Karta M-30-1-01 
• Lokalbeslutsunderlag Investering Rosengårds Södra IP 
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§ 218 Uppdrag till Malmö stadsteater AB att arbeta med barn- och 
ungdomskultur genom verksamheten Malmö Stadsteater 
Rosengård 

STK-2024-1375 
 
Sammanfattning 
Föreningen Drömmarnas hus har funnits sedan 1990 och bedrivit verksamhet i Rosengård, 
främst riktat till barn och unga i området. Verksamheten utgår från Herrgården på Frölichs 
väg. Barn- och ungdomskultur är en viktig hörnsten för Drömmarnas hus. Från 
kommunstyrelsen har utgått ett verksamhetsbidrag om  
4 000 000 kronor per år, medan kulturnämnden har lämnat ett hyresbidrag om 900 000 
kronor. 
 
När grundarna, som drivit och utvecklat verksamheten sedan starten, bestämt sig för att dra 
sig tillbaka och inte funnit andra ideella krafter beredda att ta över verksamheten under 
givna ekonomiska förutsättningar, har de vänt sig till Malmö stad och i dialog med Malmö 
stadsteater funnit en lösning för verksamhetens fortlevnad. En lösning som också är helt i 
linje med Malmö stadsteaters önskan om att utveckla en filial.  
 
I dialogen med Malmö stadsteater har framkommit att det finns många likheter när det 
gäller mål och innehåll. Stadsteatern önskar därför ta över Drömmarnas hus, både lokalerna 
och resurserna och hela kontaktnätet samt kärnan i det varumärke som har byggts under 
årens lopp och driva verksamheten vidare under namnet Malmö Stadsteater Rosengård. 
För att bedriva verksamheten menar Malmö Stadsteater AB att bolaget behöver ett 
ekonomiskt tillskott motsvarande det bidrag från kommunstyrelsen som hittills beviljats 
föreningen Drömmarnas hus samt täckning för hyresavtalet motsvarande det bidrag från 
kulturnämnden som hittills beviljats föreningen. 
 
Stadskontoret delar stadsteaters bedömning om värdet i att en verksamhet med 
utgångspunkt i det arbete Drömmarnas Hus har bedrivit sedan lång tid tillbaka får leva 
vidare. Malmö Stadsteater AB bedöms vara en lämplig huvudman för den framtida 
verksamheten med inriktning enligt vad som föreslås i ärendet. Enligt stadskontorets 
mening är det rimligt att Malmö stad avsätter medel för verksamheten i nivå med vad 
Föreningen Drömmarnas hus har fått. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige ger Malmö Stadsteater AB i uppdrag att arbeta med barn- 
och ungdomskultur med mera i verksamheten Malmö Stadsteater Rosengård. 
  

2. Kommunfullmäktige anslår 5 000 000 kronor till Malmö Stadsteater AB för 
verksamheten Malmö Stadsteater Rosengård med finansiering genom minskning 
av kommunstyrelsens ram med 4 100 000 kronor och minskning av 
kulturnämndens ram med 900 000 kronor från och med år 2025. 
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Beslutsgång 
 
Janne Grönholm (MP), Nicola Rabi (M), Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) och Anfal Mahdi 
(V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Michael Hård af Segerstad (SD) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut har Magnus Olsson (SD) inkommit med en skriftlig 
reservation som samtliga ledamöter i Sverigedemokraterna ställer sig bakom. Den skriftliga 
reservationen intas som bilaga 9 till kommunfullmäktiges protokoll. 

Beslutet skickas till  
Malmö Stadsteater AB 
 
Kulturnämnden 
 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
 
Stadskontoret, avdelningen för intern ledning och stöd 
 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §292 med reservation (SD) Uppdrag till Malmö 

stadsteater AB att arbeta med barn- och ungdomskultur genom verksamheten 
Malmö Stadsteater Rosengård 

• Förslag till beslut KSAU 241014 §488 Uppdrag till Malmö stadsteater AB att arbeta 
med barn- och ungdomskultur genom verksamheten Malmö Stadsteater Rosengård 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241014 Uppdrag till Malmö Stadsteater AB att arbeta 
med barn- och ungdomskultur genom verksamheten Malmö Stadsteater Rosengård 

• Styrelseprotokoll 27 september 2024 
• Bilaga 6 Inriktningsbeslut för styrelsen för Malmö stadsteater 
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§ 219 Planprogram för västra Flensburg i Södra Innerstaden i Malmö (Pp 
6056) 

STK-2024-823 
 
Sammanfattning 
Planprogrammet syftar till att möta Region Skånes behov av nya vårdbyggnader inom 
Södra Sjukhusområdet och att utveckla området med nya bostäder, rörelsestråk och en 
central parkmiljö. Omvandlingen innebär flytt av förskolor och omfattande investeringar. 
 
Förslagen är att godkänna inriktningen i planprogrammet för omvandlingen av västra 
Flensburg och att ge berörda nämnder i uppdrag att genomföra omvandlingen i enlighet 
med planprogrammets intentioner.  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner planprogrammet för omvandlingen av västra 
Flensburg. 
  

2. Kommunfullmäktige ger berörda nämnder i uppdrag att genomföra 
omvandlingen av västra Flensburg i enlighet med planprogrammets intentioner. 
  

3. Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att beakta eventuella 
konsekvenser för förskolenämndens budget i samband med budgetberedning för 
aktuell period. 

   

Beslutsgång 
 
Stefana Hoti (MP), Anders Olin (SD), Ewa Bertz (L) och Gunilla Ryd (V) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Tony Rahm (M) och Anton Sauer (C) yrkar i första hand att ärendet ska återremitteras till 
stadsbyggnadsnämnden med uppdrag att ta fram en plan som möjliggör högre 
byggnadstäthet och förbättrade strukturer. 
 
Tony Rahm (M) och Anton Sauer (C) yrkar i andra hand avslag. 
 
Stefana Hoti (MP) och Ewa Bertz (L) yrkar avslag på Tony Rahms (M) och Anton Sauers 
(C) yrkande om återremiss. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
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Ordföranden ställer först proposition på om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras 
enligt Tony Rahms (M) och Anton Sauers (C) yrkande och finner att kommunfullmäktige 
beslutat att ärendet ska avgöras idag. 
 
Ordföranden ställer därefter proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut 
mot avslag och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag 
till beslut. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut har Håkan Fäldt (M) och Anton Sauer (C) inkommit med 
en gemensam skriftlig reservation som samtliga ledamöter i Moderaterna och Centerpartiet 
ställer sig bakom. Den skriftliga reservationen intas som bilaga 10 till kommunfullmäktiges 
protokoll. 
 
 

Beslutet skickas till  
Förskolenämnden 
 
Servicenämnden 
 
Stadsbyggnadsnämnden 
 
Tekniska nämnden 
 
Stadskontoret, Omvärld och näringsliv 
 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §276 med reservation (M+C) Planprogram för västra 

Flensburg i Södra Innerstaden i Malmö (Pp 6056) 
• Förslag till beslut KSAU 241007 § 458 med reservation (M) Planprogram för västra 

Flensburg i Södra Innerstaden i Malmö (Pp 6056) 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241007 Planprogram för västra Flensburg i Södra 

Innerstaden i Malmö (Pp 6056) 
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 240423 § 106 Reservation (M+C) 
• Planprogram 6056 Del av Flensburg 
• Pp 6056 Samrådsredogörelse 
• Avsiktsförklaring om samarbete för utveckling av Södra sjukhusområdet i Malmö 

2022-06-07 
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§ 220 Hemställan från MKB Fastighets AB om fastställande av ny mall till 
bolagsordning för MKB Fastighets AB:s dotterbolag samt ändring 
av bolagsordningen för MKB Net AB 

STK-2024-832 
 
Sammanfattning 
MKB Fastighets AB har inkommit med en hemställan om fastställande av ny mall till 
bolagsordning för vissa av MKB Fastighets AB:s dotterbolag.  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner bilagt förslag till ny mall till bolagsordning att 
gälla för de av MKB Fastighets AB:s dotterbolag där fastigheter eller tomträtter 
förvärvas genom köp av aktiebolag inom de angivna verksamhetsföremålen i 
förslaget till ny mall. 
  

2. Kommunfullmäktige godkänner att MKB Fastighets AB, vid en försäljning med 
stöd av ägardirektiven av en fastighet paketerad i ett bolag utan fullmäktiges 
ställningstagande, får stryka paragrafen 20 i förslaget till ny mall i den aktuella 
bolagsordningen. 
  

3. Kommunfullmäktige godkänner förslag till ändrad bolagsordning för MKB Net 
AB för att införa möjlighet för bolaget att hålla digitala bolagsstämmor i enlighet 
med vad som redovisas i ärendet. 

   

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Beslutet skickas till  
MKB Fastighets AB 
 
Malmö stadshus AB 
 
Stadskontoret, Avdelningen bolag och kommunalförbund 
 
Stadskontorets handläggare 
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Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §277 Hemställan från MKB Fastighets AB om 

fastställande av ny mall till bolagsordning för MKB Fastighets AB:s dotterbolag 
samt ändring av bolagsordningen för MKB Net AB 

• Förslag till beslut KSAU 240930 §440 Hemställan från MKB Fastighets AB om 
fastställande av ny mall till bolagsordning för MKB Fastighets AB:s dotterbolag 
samt ändring av bolagsordningen för MKB Net AB 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240930 Hemställan från MKB Fastighets AB om 
fastställande av ny mall till bolagsordning för MKB Fastighets AB:s dotterbolag 
samt ändring av bolagsordningen för MKB Net AB 

• Hemställan om fastställande av ny mall till bolagsordning i MKB Fastighets ABs 
dotterbolag 

• Bilaga 1 Bolagsordning mall 
• MKB Net AB Bolagsordning (ren) 
• MKB Net AB Bolagsordning (markerad) 
• Gällande mall till bolagsordning för MKBs dotterbolag 
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§ 221 Hamnordning - ändring av lokala ordnings- och 
säkerhetsföreskrifter för Malmö hamn inklusive Limhamns norra 
hamn 

STK-2024-533 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige föreslås godkänna förslag till revidering av lokala ordnings- och 
säkerhetsföreskrifter för Malmö hamn inklusive Limhamns norra hamn med ikraftträdande 
den 1 januari 2025. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner förslag till revidering av lokala ordnings- och 
säkerhetsföreskrifter för Malmö hamn inklusive Limhamns norra hamn med 
ikraftträdande den 1 januari 2025 och sänder beslutet till Länsstyrelsen i Skåne. 
  

2. Kommunfullmäktige justerar paragrafen omedelbart. 

   

Beslutsgång 
Andréas Schönström (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 
 
Protokollet för ärendet läses upp och förklaras omedelbart justerat. 

Beslutet skickas till  
Tekniska nämnden 
 
Länsstyrelsen Skåne 
 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §278  Hamnordning - ändring av lokala ordnings- och 

säkerhetsföreskrifter för Malmö hamn inklusive Limhamns norra hamn 
• Förslag till beslut KSAU 241007 § 459 Hamnordning - ändring av lokala ordnings- 

och säkerhetsföreskrifter för Malmö hamn inklusive Limhamns norra hamn 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241007 Hamnordning - ändring av lokala ordnings- och 

säkerhetsföreskrifter för Malmö hamn inklusive Limhamns norra hamn 
• Hamnordning för Malmö hamn och Limhamns norra hamn 
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• Beslut KF 240523 §111 Hamnordning - ändring av lokala ordnings- och 
säkerhetsföreskrifter för Malmö hamn inklusive Limhamns norra hamn 

• Följebrev - Anmälan av kommuns beslut om lokala ordnings- och 
säkerhetsföreskrifter för hamn 

• Anmälan av kommuns beslut om lokala ordnings- och säkerhetsföreskrifter för 
hamn 

• Bilaga - Remissvar Transportstyrelsen 
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§ 222 Reviderad taxa för avfallshantering i fritidsbåtshamnar 

STK-2024-1273 
 
Sammanfattning 
Miljönämnden har ingett förslag om ändring av nämndens Taxa för tillsyn över 
avfallshantering i fritidsbåtshamnar. Ändringen avser enbart en justering av 
överklagandehänvisningen (8 § i taxan). 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner av miljönämnden framlagt förslag till revidering 
av Taxa för tillsyn över avfallshantering i fritidsbåtshamnar att gälla från och med 
den 1 januari 2025. 

   

Beslutsgång 
Sofia Hedén (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Beslutet skickas till  
Miljönämnden 
 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §279 Reviderad taxa för avfallshantering i 

fritidsbåtshamnar 
• Förslag till beslut KSAU 241007 § 462 Reviderad taxa för avfallshantering i 

fritidsbåtshamnar 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241007 Reviderad taxa för avfallshantering i 

fritidsbåtshamnar 
• Miljönämnden beslut 240828 § 119 
• Tjänsteskrivelse miljöförvaltningen 
• Förslag till ny taxa för tillsyn över avfallshantering i fritidsbåtshamnar 
• Taxa för tillsyn över avfallshantering i fritidsbåtshamnar 
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§ 223 Nya taxeföreskrifter för VA-avgifter i Malmö 

STK-2023-953 
 
Sammanfattning 
Kommunalförbundet VA SYD har inkommit med hemställan om kommunfullmäktiges 
godkännande av förslag till nya taxeföreskrifter för VA SYD:s allmänna vatten- och 
avloppsanläggning i Malmö kommun. Föreskrifterna föreslås träda i kraft den 1 januari 
2025. Förslaget till ny taxekonstruktion innehåller en föreskrift om att kommunfullmäktige 
beslutar att delegera rätten att utifrån taxeföreskrifterna fastställa avgifternas belopp till VA 
SYD. 
 
Föreskrifterna innebär en gemensam taxekonstruktion med samma nyttofördelning och 
avgiftsstruktur för samtliga medlemskommuner. Syftet är att effektivisera arbetet i 
kommunalförbundet och uppnå en rättvist och skäligt fördelad avgift med hänsyn till 
kostnaderna för respektive vattentjänst. 
 
Den nya taxekonstruktionen innebär bland annat införandet av ny industriavgift samt 
införande av en dagvattenavgift för allmän platsmarkhållare. 
 
Inom Malmö stad pågår även arbete med framtagandet av ett nytt markavtal mellan Malmö 
stad och VA SYD som innebär att den nya dagvattenavgiften för allmän platsmarkhållare, 
inte förväntas medföra några större ekonomiska konsekvenser för Malmö stad. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige antar förslaget till nya taxeföreskrifter för Malmö kommuns 
allmänna vatten- och avloppsanläggning att gälla från och med 1 januari 2025, 
dock med de ändringar avseende 9 och 14 §§ som framgår i ärendet redovisad 
tilläggsskrivning (PM Tilläggskrivning 1.0 Dagvatten APH) och förutom den del 
som avser att kommunfullmäktige delegerar rätten att fastställa taxeavgifter till 
VA SYD i enlighet med 34 § lagen (2006:412) om allmänna vattentjänster med 
undantag för år 2025 då fastställandet av taxeavgifterna överlåts till VA 
SYD. Kommunfullmäktige kommer att ompröva taxeföreskrifterna efter det att 
VA SYD presenterat en investeringsplan för de kommande 10-15 åren och dess 
påverkan av VA taxan. 

   

Beslutsgång 
Andréas Schönström (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut med följande 
tillägg "Kommunfullmäktige kommer att ompröva taxeföreskrifterna efter det att VA SYD 
presenterat en investeringsplan för de kommande 10-15 åren och dess påverkan av VA 
taxan." 
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Håkan Fäldt (M), Håkan Ask (SD), Anton Sauer (C), Stefana Hoti (MP) och Roko Kursar 
(L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut med det av Andréas Schönström (S) 
yrkade tillägget. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut med det av Andréas Schönström (S) yrkade tillägget. 
 

Beslutet skickas till  
VA SYD 
 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §280 med reservation (M+C) Nya taxeföreskrifter för 

VA-avgifter i Malmö 
• Förslag till beslut KSAU 241007 § 461 Nya taxeföreskrifter för VA-avgifter i 

Malmö 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241007 Nya taxeföreskrifter för VA-avgifter i Malmö 
• VA SYD  Förbundsstyrelsen beslut 230615 § 45 
• Protokoll från Ägarnämnd Malmö 2023-06-05 
• Beslutsunderlag Ny taxeförekrift Malmö 230605 
• Förslag till författningstext FF Malmö 230605 
• Taxebilaga 1 Malmö 230525 
• Taxebilaga 2 Malmö 230525 
• PM Tilläggskrivning 1.0 Dagvatten APH 
• Förslag till författningstext FF Malmö - Antagandehandling 
• Taxebilaga 1 Malmö - Antagandehandling 
• Taxebilaga 2 Malmö - Antagandehandling 
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§ 224 Avgifter och ersättningar inom arbetsmarknads- och 
socialnämndens verksamheter 

STK-2024-1255 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige godkänner förslaget till ny bestämmelse om avgift för 
mindre förändringar eller administrativa åtgärder i befintligt serveringstillstånd 
enligt alkohollagen (2010:1622) med ikraftträdande den 1 januari 2025. 
  

2. Kommunfullmäktige justerar paragrafen omedelbart. 

   

Beslutsgång 
Shler Bradostin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag 
till beslut. 
 
Protokollet för ärendet läses upp och förklaras omedelbart justerat. 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §281 Avgifter och ersättningar inom arbetsmarknads- 

och socialnämndens verksamheter 
• Förslag till beslut KSAU 241007 § 460 Avgifter och ersättningar inom 

arbetsmarknads- och socialnämndens verksamheter 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241007 Avgifter och ersättningar inom arbetsmarknads- 

och socialnämndens verksamheter 
• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 240828 § 264 
• Tjänsteskrivelse arbetsmarknads- och socialförvaltningen 
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§ 225 Rapport om gynnande beslut enligt 4 kap 1§ SoL och 9§ LSS som 
inte verkställts inom tre månader 2024 

STK-2024-43 
 
Sammanfattning 
Samtliga socialnämnder ska en gång i kvartalet lämna statistikrapport till 
kommunfullmäktige. Rapporten ska redovisa hur många gynnande beslut, enligt 4 kap 1 § 
socialtjänstlag (2001:453) och enligt 9 § lag (1993:387) om stöd och service till vissa 
funktionshindrade, som inte har verkställts inom tre månader från dagen för beslutet. 
Rapporten ska också redovisa beslut som inte verkställts på nytt inom tre månader från den 
dag då verkställigheten har avbrutits. Rapporteringen i detta ärende avser kvartal 1, 1 
januari - 31 mars 2024.  
 
Jämfört med föregående kvartal har antalet rapporterade beslut enligt 4 kap 1 § SoL 
minskat från 100 till 99 beslut. Antalet rapporterade beslut enligt 9 § LSS har ökat från 79 
till 98 beslut. Samtliga tre socialnämnder rapporterar gynnande beslut som inte verkställts 
inom tre månader från dagen för beslut.  
 
Förslaget är att lägga rapporten till handlingarna. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige lägger rapporten till handlingarna. 

   

Beslutsgång 
Anders Rubin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Beslutet skickas till  
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
 
Funktionsstödsnämnden 
 
Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
 
Stadskontorets handläggare 
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Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §275 Rapport om gynnande beslut enligt 4 kap 1§ SoL 

och 9§ LSS som inte verkställts inom tre månader 2024; kvartal 2 
• Förslag till beslut KSAU 241007 § 457 Rapport om gynnande beslut enligt 4 kap 1§ 

SoL och 9§ LSS som inte verkställts inom tre månader 2024; kvartal 2 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241007 Rapport om gynnande beslut enligt 4 kap 1 § 

SoL och 9 § LSS som inte verkställts inom tre månader 2024; kvartal 2 
• Funktionsstödsnämndens arbetsutskott beslut 240815 § 125 - Redovisning av 

gynnande beslut enligt 9 § i lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade 
(LSS) 

• Funktionsstödsnämndens arbetsutskott beslut 240815 § 126 - Redovisning av 
gynnande beslut enligt 4 kap.1 § socialtjänstlagen (SoL) och som inte har verkställts 
inom tre månader gällande kvartal 2 2024 

• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 240828 § 265 
• Rapportering enligt 16 kap. 6 h § SoL, kvartal 2 2024 arbetsmarknads- och 

socialnämnden 
• Hälsa-, vård- och omsorgsnämndens arbetsutskott 240820 § 86 
• Rapportering enligt 16 kap 6 h § SoL - Hälsa-, vård och omsorgsnämnden 
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§ 226 Principer och modeller för tilldelning av budgetram från 
kommunfullmäktige till funktionsstödsnämnden 

STK-2024-897 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige behandlade 2023-09-28 §178 rapporten Genomlysning av 
funktionsstödsnämndens ekonomi. Då beslutades att ge kommunstyrelsen i uppdrag att 
utreda principer och modeller för tilldelning av budgetram från kommunfullmäktige till 
funktionsstödsnämnden. Den rapport som biläggs ärendet innehåller förslag till justeringar 
i enlighet med uppdraget. Funktionsstödsnämnden har lämnat synpunkter på förslagen i 
rapporten. Stadskontoret föreslår en tilldelning av budgetram till funktionsstödsnämnden i 
tre delar. Ett äskande för utbyggnad av LSS-boenden även fortsättningsvis, men med 
avdrag för avveckling av LSS-boenden/boendeplatser. En volymjusterad demografieffekt 
för insatserna daglig verksamhet, korttidsvistelse och -tillsyn, särskilt boende samt 
boendestöd. En demografieffekt på samma sätt som idag för övriga insatser samt nämnds- 
och förvaltningsövergripande verksamhet. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige justerar från och med budget 2025 modell för tilldelning av 
budgetram från kommunfullmäktige till funktionsstödsnämnden i enlighet med 
förslag i rapporten. 

   

Beslutsgång 
Roko Kursar (L), Stefan Claesson (SD), Susanne Jönsson (S) och Janne Grönholm (MP) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Josefin Anselmsson (M) och Emelie Nyman (C) tilläggsyrkar att en bostad byggd med ett 
visst antal lägenheter per automatik varken kan eller bör besättas med lika många 
hyresgäster och att lägenheter kan behöva stå tomma utan att dessa således kan eller bör 
avvecklas. 
 
Carin Gustafsson (V) tilläggsyrkar följande: 
 
1. 
LSS-boende är en insats där sambandet mellan demografisk utveckling och nämndens 
åtagande är svagt. Nuvarande tilldelningsmodell ska inte bibehållas utifrån att de senaste 
årens snäva ekonomiska ramar visat sig riskera negativt inverka på rättighetsbärarnas 
möjlighet till att leva som andra. Funktionsprogrammets norm med sex lägenheter i en 
gruppbostad enligt LSS 9 kap 9 § behöver justeras till att följa Socialstyrelsens 
rekommendationer om maximalt 3-5 boende i en gruppbostad varvid en kostnadsökning 
förväntas. 
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2. 
Det är viktigt att ha i åtanke att även om en bostad med särskild service enligt LSS är byggd 
med ett visst antal lägenheter så varken bör eller kan den per automatik besättas med lika 
många hyresgäster som lägenheter. 
 
Rättighetsbärarnas behov inom boendegruppen styr hur många lägenheter som kan 
besättas, vilket innebär att lägenheter kan behöva stå tomma utan att boendeplatser kan 
eller bör avvecklas. 
 
3. 
Utöver ekonomiska förutsättningar som omnämns gällande externa placeringar vill vi även 
poängtera rättighetsbärarens rätt till en permanent boende situation vilket en extern 
placering inte kan garantera. 
 
4. 
Eftersom möjligheten till start av nya LSS-boenden i egen regi som dessutom ska möta den 
enskildes behov är begränsad kan behovet av LSS-utbyggnad komma behöva mötas av ett 
utökat antal platser i extern regi, samtidigt som nämnden i största möjliga mån vill undvika 
externa placeringar. 
 
5. 
Personlig assistans ska omfattats av förändringen av tilldelningsmodellen, alternativt att 
nämnden erhåller ansvarsbefrielse för det ekonomiska utfallet inom insatsen. 
 
Roko Kursar (L) och Susanne Jönsson (S) yrkar avslag på Josefin Anselmsson (M) och 
Carin Gustafssons (V) tilläggsyrkanden. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden konstaterar först att kommunfullmäktige beslutat att bifalla 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordföranden ställer sedan proposition på bifall mot avslag till punkterna 1, 3, 4 och 5 i 
Carin Gustafssons (V) tilläggsyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutat att avslå 
punkterna 1, 3, 4, och 5 i tilläggsyrkandet. 
 
Ordföranden ställer sedan proposition på bifall till punkt 2 i Carin Gustafssons (V) 
tilläggsyrkande inkluderat Josefin Anselmssons (M) tilläggsyrkande mot avslag och finner 
att kommunfullmäktige beslutat att avslå punkt 2 i Carin Gustafssons (V) tilläggsyrkande 
inkluderat Josefin Anselmssons (M) tilläggsyrkande. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut anmäler Håkan Fäldt (M) reservation som samtliga 
ledamöter i Moderaterna ställer sig bakom. 
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Mot kommunfullmäktiges beslut anmäler Anton Sauer (C) reservation som samtliga 
ledamöter i Centerpartiet ställer sig bakom. 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut anmäler Anders Skans (V) reservation som samtliga 
ledamöter i Vänsterpartiet ställer sig bakom. 

Beslutet skickas till  
Funktionsstödsnämnden 
 
Stadskontoret, Ekonomiavdelningen 
 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 20911 §232 med reservation (M+C) och (V) Principer och 

modeller för tilldelning av budgetram från kommunfullmäktige till 
funktionsstödsnämnden 

• Förslag till beslut KSAU 240902 §408 med reservation (M) Principer och modeller 
för tilldelning av budgetram från kommunfullmäktige till funktionsstödsnämnden 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240902 Principer och modeller för tilldelning av 
budgetram från kommunfullmäktige till funktionsstödsnämnden 

• Beslut funktionsstödsnämnden 240826 § 75 med reservation (M) och (V) och 
muntlig reservation (SD) 

• Remissvar funktionsstödsnämnden 
• Rapport KSAU 240610 Principer och modeller för tilldelning av budgetram från 

kommunfullmäktige till funktionsstödsnämnden 
• Beslut KSAU 240610 §318 Principer och modeller för tilldelning av budgetram från 

kommunfullmäktige till funktionsstödsnämnden; nu fråga om remiss 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240610 Principer och modeller för tilldelning av 

budgetram från kommunfullmäktige till funktionsstödsnämnden; nu fråga om 
remiss 
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§ 227 Motion Vänsterpartiet (V) om kommunal bojkott av israeliska varor 

STK-2024-284 
 
Sammanfattning 
En motion har inkommit från Vänsterpartiet om att kommunfullmäktige ska besluta att 
Malmö stad tills vidare inte ska köpa in några israeliska varor. 
 
Att införa köpstopp av israeliska varor är komplext och omfattande. Stadskontoret har 
identifierat legala hinder, praktiska och ekonomiska konsekvenser samt finansiella och 
rättsliga risker med att införa köpstopp av israeliska varor. 
 
Enligt praxis får en kommun inte ägna sig åt rent statliga angelägenheter såsom försvars- 
eller utrikespolitik. Om Malmö stad själva skulle besluta om ett köpstopp av israeliska varor 
skulle det innebära att Malmö stad handhar en icke-kommunal angelägenhet och att den 
kommunala kompetensen överskrids. För det fall det skulle beslutas om sanktioner på EU-
nivå eller på nationell nivå behöver Malmö stad följa dessa. 
 
Det finns även risk – beroende på vilka varor som identifieras – att Malmö stad hamnar i 
en situation där lagstadgad verksamhet störs och i värsta fall inte alls kan bedrivas. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige avslår motion från Vänsterpartiet om kommunal bojkott av 
israeliska varor. 

   

Beslutsgång 
Sofia Hedén (S), Anders Olin (SD), Stefana Hoti (MP) och Sara Wettergren (L) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Nina Jakku (V) och Anfal Mahdi (V) yrkar bifall till motionen. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Anton Sauer (C) och Showan Shattak (V). 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut om att 
avslå motionen mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att 
bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. De 
ledamöter som vill bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut (att avslå motionen) röstar ja, 
de ledamöter som vill bifalla motionen röstar nej. Vinner nej har kommunfullmäktige 
beslutat att bifalla motionen. Omröstning genomförs med omröstningsapparat och utfaller 
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med 52 ja-röster mot 9 nej-röster. Voteringslista 1, bilaga 11. Kommunfullmäktige har 
således beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag om att avslå motionen. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anders Skans (V) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Vänsterpartiet ställer sig bakom. 

Beslutet skickas till  
Emma-Lina Johansson (V) 
 
Anders Skans (V) 
 
Gunilla Ryd (V) 
 
Anfal Mahdi (V) 
 
Anders Andersson (V) 
 
Sadiye Altundal (V) 
 
Carin Gustafsson (V) 
 
Showan Shattak (V) 
 
Boel Pettersson (V) 
 
Stadskontoret, Ekonomiavdelningen 
 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §285 med muntlig reservation (V) Motion 

Vänsterpartiet (V) om kommunal bojkott av israeliska varor 
• Förslag till beslut KSAU 241007 § 473 Motion Vänsterpartiet (V) om kommunal 

bojkott av israeliska varor 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 241007 Motion Vänsterpartiet (V) om kommunal 

bojkott av israeliska varor 
• Motion Vänsterpartiet (V) om kommunal bojkott av israeliska varor 

(tillgänglighetsanpassad version) 
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§ 228 Motion Kay Wictorin (C) och Albin Schyllert (M) om bättre 
förutsättningar att följa upp och förbättra kvaliteten i hemtjänsten 

STK-2024-285 
 
Sammanfattning 
Kay Wiktorin (C) och Albin Schyllert (M) föreslår i en motion för kommunfullmäktige att 
hälsa-, vård- och omsorgsnämnden ska uppdras att införskaffa det analys- och 
rapportverktyg som är kopplat till ”Hemtjänstindex”. 
 
Hemtjänstindex har utvecklats på initiativ av organisationen SPF seniorerna (Sveriges 
pensionärsförbund seniorerna) med finansiellt stöd av Allmänna Arvsfonden. 
Hemtjänstindex indikerar kommunernas kvalitet inom hemtjänst. Genom nyckeltal rankas 
Sveriges kommuner i ett index. Mot en avgift tar Hemtjänstindex fram en fördjupad 
kommunrapport till stöd för kvalitetsarbete utifrån en bild av styrkor och 
förbättringsområden i kommunernas hemtjänst.  
 
Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden har lämnat yttrande. De skriver att analys- och 
rapportverktyget kopplat till Hemtjänstindex inte kommer ge nämnden bättre 
förutsättningar att följa upp och förbättra kvaliteten i hemtjänsten. Data som indexet 
bygger på har i många fall rapporteras in av hälsa-, vård- och omsorgsförvaltningen till 
andra myndigheter. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av Kay Wictorin (C) och Albin Schyllert (M) 
om att uppdra åt hälsa-, vård- och omsorgsnämnden att införskaffa det analys- 
och rapportverktyg som är kopplat till ”Hemtjänstindex”. 

   

Beslutsgång 
 
Anders Rubin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Kay Wictorin (C), Albin Schyllert (M) och Lisbeth Persson Ekström (SD) yrkar bifall till 
motionen. 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut om att 
avslå motionen mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat 
att bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. De 
ledamöter som vill bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut (att avslå motionen) röstar ja, 
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de ledamöter som vill bifalla motionen röstar nej. Vinner nej har kommunfullmäktige 
beslutat att bifalla motionen. Omröstning genomförs med omröstningsapparat och utfaller 
med 35 ja-röster mot 25 nej-röster, 1 frånvarande. Voteringslista 2, bilaga 12. 
Kommunfullmäktige har således beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut om 
att avslå motionen. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut har Håkan Fäldt (M) och Anton Sauer (C) inkommit med 
en gemensam skriftlig reservation som samtliga ledamöter i Moderaterna och Centerpartiet 
ställer sig bakom. Den skriftliga reservationen intas som bilaga 13 till kommunfullmäktiges 
protokoll. 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Magnus Olsson (SD) gruppreservation 
som samtliga ledamöter i Sverigedemokraterna ställer sig bakom. 
 
 

Beslutet skickas till  
Kay Wiktorin (C)  
 
Albin Schyllert (M) 
 
Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §282 med muntlig reservation (M), (C) & (SD) 

Motion Kay Wictorin (C) och Albin Schyllert (M) om bättre förutsättningar att följa 
upp & förbättra kvaliteten i hemtjänsten 

• Förslag till beslut KSAU 240930 §441 med muntlig reservation (M) Motion Kay 
Wictorin (C) och Albin Schyllert (M) om bättre förutsättningar att följa upp och 
förbättra kvaliteten i hemtjänsten 

• G-Tjänsteskrivelse 240930 Motion av Kay Wiktorin (C) och Albin Schyllert (M) om 
bättre förutsättningar att följa upp och förbättra kvaliteten i hemtjänsten 

• Motion Kay Wictorin (C) och Albin Schyllert (M) om bättre förutsättningar att följa 
upp och förbättra kvaliteten i hemtjänsten (tillgänglighetsanpassad version) 

• Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden beslut 240620 § 70 muntlig Reservation (SD) 
och Reservation (C+M) 

• Remissvar hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
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§ 229 Motion Anfal Mahdi (V) om kommunövergripande samordnare i 
arbetet mot antimuslimsk rasism/islamofobi 

STK-2024-472 
 
Sammanfattning 
Anfal Mahdi (V) har inkommit med en motion gällande kommunövergripande samordnare 
i arbetet mot antimuslimsk rasism/islamofobi. Motionärerna framför att antimuslimsk 
rasism/islamofobi är ett stort samhällsproblem som ökat de senaste åren och anser att 
Malmö stads utarbetade strategiska utvecklingsplan för arbetet mot diskriminering är bra 
men samtidigt generell. Att den innehåller få förslag på konkreta åtgärder för att uppfylla 
samhälls-, verksamhets- och arbetsgivarperspektivet. Motionärerna föreslår att 
kommunstyrelsen får i uppdrag att inrätta en kommunövergripande samordnare i arbetet 
mot antimuslimsk rasism/islamofobi samt att verksamheten i arbetet mot antimuslimsk 
rasism/islamofobi utvärderas senast våren 2026. 
 
I ärendets beredning har grundskolenämnden, hälsa-, vård och omsorgsnämnden, 
kulturnämnden och servicenämnden getts möjlighet att yttra sig. Stadskontoret delar 
nämndernas bedömning om att frågan bör hanteras inom ramen för Plan för arbetet mot 
islamofobi och antimuslimsk rasism som beslutades i kommunfullmäktige den 19 juni 
2024. I planen beskrivs en ansvarsfördelning samt att kommunstyrelsen har ansvar för 
stöd, samordning och uppföljning av nämndernas och styrelsernas arbete utifrån planen. 
Kommunstyrelsen ska även kontinuerligt följa upp arbetet med planen inom ramen för den 
ordinarie uppföljningen. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av Anfal Mahdi (V) om 
kommunövergripande samordnare i arbetet mot antimuslimsk 
rasism/islamofobi. 

   

Beslutsgång 
Amani Loubani (S) och Janne Grönholm (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Anfal Mahdi (V) och Nina Jakku (V) yrkar bifall till motionen. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Shohan Shattak (V). 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut om att 
avslå motionen mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att 
bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut om att avslå motionen. 
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Reservationer och särskilda yttranden 
 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Anders Skans (V) gruppreservation som 
samtliga ledamöter i Vänsterpartiet ställer sig bakom. 

Beslutet skickas till  
Anfal Mahdi (V) 
 
Grundskolenämnden 
 
Hälsa- vård och omsorgsnämnden 
 
Kulturnämnden 
 
Servicenämnden 
 
Stadskontoret, hållbarhetsavdelningen 
 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §283 med muntlig reservation (V) Motion Anfal 

Mahdi (V) om kommunövergripande samordnare i arbetet mot antimuslimsk 
rasism/islamofobi 

• Förslag till beslut KSAU 240909 § 417 Motion Anfal Mahdi (V) om 
kommunövergripande samordnare i arbetet mot antimuslimsk rasism/islamofobi 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240909 Motion Anfal Mahdi (V) om 
kommunövergripande samordnare i arbetet mot antimuslimsk rasism/islamofobi 

• Grundskolenämnden beslut 240618 § 102  muntlig Reservation (V) 
• Remissvar grundskolenämnden 
• Kulturnämnden beslut 240530 § 67 
• Remissvar kulturnämnden 
• Remissvar servicenämnden 
• Servicenämnden beslut 240528 § 54 muntlig Reservation (V) 
• Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden beslut 240524 § 60 Reservation (V) 
• Remissvar hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
• Motion Anfal Mahdi (V) om kommunövergripande samordnare i arbetet mot 

antimuslimsk rasism/islamofobi 
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§ 230 Motion Malin Ahlström (M) om kunskapslyft i elevhälsan kring 
endometrios och andra kvinnosjukdomar 

STK-2024-644 
 
Sammanfattning 
Malin Ahlström (M) föreslår i en motion att grundskolenämnden och gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden stärker kompetensen hos elevhälsan kring endometrios och 
andra kvinnosjukdomar. 
 
Grundskolenämnden och gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har yttrat sig i ärendet. 
Nämnderna rapporterar att elevhälsa har regelbundna nätverksmöten och fortbildningar 
där bland annat ämnet endometrios har varit återkommande. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige bifaller motion av Malin Ahlström (M) om kunskapslyft i 
elevhälsan kring endometrios och andra kvinnosjukdomar. 

   

Beslutsgång 
 
Sara Wettergren (L), Mubarik Abdirahman (S) och Malte Tängmark Roos (MP) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag till beslut om att anse motionen besvarad med hänvisning till 
vad som redovisas i ärendet. 
 
Malin Ahlström (M), Anton Sauer (C), Jaqueline Maly (SD) och Emma-Lina Johansson (V) 
yrkar bifall till motionen. 
 
Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Juan Tadeo Espitia (S). 
 
Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 
Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut om att 
anse motionen besvarad med hänvisning till vad som redovisas i ärendet mot bifall till 
motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla motionen. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler Björn Gudmundsson (S), Linda Eklund 
(L) och  Mohammed Yassin (MP) gruppreservation som samtliga ledamöter i 
Socialdemokraterna, Liberalerna och Miljöpartiet ställer sig bakom. 
 

Beslutet skickas till  
Malin Ahlström (M) 
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Grundskolenämnden 
 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 241015 §284 med muntlig reservation (M), (C) och (V) 

Motion Malin Ahlström (M) om kunskapslyft i elevhälsan kring endometrios och 
andra kvinnosjukdomar 

• Förslag till beslut KSAU 240930 §442 med muntlig reservation (M) Motion Malin 
Ahlström (M) om kunskapslyft i elevhälsan kring endometrios och andra 
kvinnosjukdomar 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240930 Motion om kunskapslyft i elevhälsan kring 
endometrios och andra kvinnosjukdomar 

• Motion Malin Ahlström (M) om kunskapslyft i elevhälsan kring endometrios och 
andra kvinnosjukdomar 

• Grundskolenämnden beslut 240828 § 117  muntlig Reservation (M) 
• Remissvar grundskolenämnden 
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 240830 § 135 Särskilt yttrande 

(V), Reservation (M) och muntlig Reservation (SD) 
• Remissvar gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
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§ 231 Valförslag och avsägelser - Kommunfullmäktige 2024-10-31 

STK-2024-1369 
 
Sammanfattning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 21 december 2022 valdes samtliga ledamöter 
och ersättare från Moderaterna och Centerpartiet i nämnderna för tiden 1 januari 2023 - 31 
december 2024. Dessa uppdrag blir således vakanta den 1 januari 2025 om inte val görs till 
dessa. 
 
Efter kommunfullmäktiges sammanträde den 27 september 2024 har följande avsägelser 
kommit in: 
 

För politiska uppdrag 

• Emma-Lina Johansson (V), kommunalråd utan beredningsansvar 
(oppositionsråd) 50 % (20/40), ledamot i kommunfullmäktige, ledamot i 
kommunstyrelsen samt ombud i Skånes kommuner. 

• Leakim Eventhén (L) ersättare i servicenämnden. 
• Oliver Limachi Hinojosa (SD), ledamot i gymnasie- och 

vuxenutbildningsnämnden. 
• Madeleine Wahlund (MP), ersättare i miljönämnden. 
• Linnea Jacobsson (S), ledamot i gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden. 
• Anders Sahlström Glassel (S), ersättare i hälsa- vård- och omsorgsnämnden. 

 
 

För nämndemannauppdrag 

• Petra Lundgren (nominerad av (M)), nämndeman i Malmö tingsrätt. 
• Kristina Jauhiainen Larsson (nominerad av (S)), nämndeman i Malmö tingsrätt. 
• Sussi Sundblad (nominerad av (MP)), nämndeman i Malmö tingsrätt. 

 
Valberedningen föreslår vid sitt sammanträde den 29 oktober att kommunfullmäktige väljer 
respektive nominerar:  

• Nina Jakku (V) till kommunalråd utan beredningsansvar (oppositionsråd) på 50 
% (20/40) till och med 30 oktober 2026, efter Emma-Lina Johansson som avsagt 
sig uppdraget. 

• Anfal Mahdi (V) till ledamot i kommunstyrelsen till och med 14 oktober 2026, 
efter Emma-Lina Johansson (V) som avsagt sig uppdraget. 

• Tahmoures Yassami (V), nuvarande ersättare, till ledamot i hälsa-, vård- och 
omsorgsnämnden till och med 31 december 2026, efter Orwa Kadoura (V) som 
avsagt sig uppdraget. 

• Truls Persson (V) till ersättare i hälsa-, vård- och omsorgsnämnden till och med 
31 december 2026, efter Tahmoures Yassami som nu väljs till ledamot. 

48



 
 
 
 
 
 

 
 
 

• Johan Brösther Hedström (nominerad av (S)) till nämndeman i Malmö tingsrätt 
till och med 31 december 2027, efter Patricio Arce (nominerad av (S)) som 
entledigades från uppdraget av Malmö tingsrätt den 17 april 2024. 

• Nashab Halskov (nominerad av (S)) till nämndeman i Malmö tingsrätt till och 
med 31 december 2027, efter Helene Granvik (nominerad av (S)) som 
entledigades från uppdraget av Malmö tingsrätt den 27 augusti 2024. 

• Annika Löfstedt (S), nuvarande ersättare, till ledamot i gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden till och med 31 december 2026, efter Linnea 
Jacobsson (S) som avsagt sig uppdraget. 

• Lena Åkesson Westerström (S) till ersättare i gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden till och med 31 december 2026, efter Annika Löfstedt 
(S) som nu väljs till ledamot. 

• Andreas Ek (S) till ersättare i hälsa- vård- och omsorgsnämnden till och med 31 
december 2026, efter Anders Sahlström Glassel (S) som avsagt sig uppdraget. 

• Bengt Beverin (nominerad av (M)) till nämndeman i Malmö tingsrätt till och med 
31 december 2027, efter Petra Lundgren (nominerad av (M)) som entledigades 
från uppdraget av Malmö tingsrätt den 27 september 2024. 

• Evelina Larsson (S) till ersättare i styrelsen för Boplats Syd till och med bolagets 
årsstämma 2027. Efter Lotta Elisabeth Björk (S) som avsagt sig uppdraget. 

• Surra Al Sakban (MP) till ersättare i förbundsfullmäktige VA SYD till och med 31 
december 2026, efter Isabel Enström (MP) som inte längre är behörig. 

• Monika Hansson (SD), nuvarande ersättare, till ledamot i gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden till och med 31 december 2026, efter Oliver Limachi 
Hinojosa (SD) som avsagt sig uppdraget. 

• Lars Lindqvist (SD) till ny siste ersättare i gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden till och med 31 december 2026, efter Monika 
Hansson (SD) som nu väljs till ledamot. 

• Carl Dahlström (L) till ersättare i servicenämnden till och med 31 december 2026, 
efter Leakim Eventhén (L) som avsagt sig uppdraget. 

• Ledamöter och ersättare från Moderaterna och Centerpartiet i nämnderna för 
tiden 1 januari 2025 – 31 december 2026 i enlighet med bilaga. 

 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige godkänner avsägelserna för politiska uppdrag i enlighet med 
vad som redovisats i ärendet. 

2. Kommunfullmäktige godkänner val samt nomineringar till politiska uppdrag i 
enlighet med vad som redovisats i ärendet.  

3. Kommunfullmäktige godkänner nomineringar till nämndemannauppdrag i 
enlighet med vad som redovisats i ärendet. 

4. Kommunfullmäktige justerar paragrafen omedelbart. 

   

Beslutsgång 
Björn Gudmundsson (S) yrkar bifall till valberedningens förslag. 
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Ordföranden konstaterar att kommunfullmäktige beslutat att bifalla valberedningens 
förslag. 
 
Protokollet för ärendet läses upp och förklaras omedelbart justerat. 

Beslutet skickas till  
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
 
Fritidsnämnden 
 
Funktionsstödsnämnden 
 
Förskolenämnden 
 
Grundskolenämnden 
 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
 
Hälsa- vård och omsorgsnämnden 
 
Kommunstyrelsen 
 
Kulturnämnden 
 
Miljönämnden 
 
Revisorskollegiet 
 
Servicenämnden 
 
Stadsbyggnadsnämnden 
 
Tekniska nämnden 
 
Valnämnden 
 
Överförmyndarnämnden 
 
Malmö tingsrätt 
 
Boplats Syd 
 
VA SYD 
 
Skånes kommuner 
 
HR-service 
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Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Valberedningens förslag till beslut 241029 Valförslag och avsägelser 
• Förslag till ledamöter och ersättare i nämnderna (M) och (C) utan pnr och 

kontaktuppgifter 
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§ 232 Anmälan av inkomna skrivelser 
 
Sammanfattning 
Anmälan av inkomna skrivelser till kommunfullmäktiges sammanträde den 31 oktober 
2024. 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige lägger informationen till handlingarna. 

Anmälningar 
• STK-2024-1364-2  Rapport Fördjupad granskning av daglig verksamhet 
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§ 233 Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte underställts 
kommunfullmäktiges prövning 

STK-2024-21 
 
Sammanfattning 
Efter kommunfullmäktiges sammanträde den 26 september 2024 har det till 
kommunfullmäktige inkommit ärenden som ännu inte underställts kommunfullmäktiges 
prövning.  
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

1. Kommunfullmäktige lägger anmälan av inkomna ärenden som ännu inte 
underställts kommunfullmäktiges prövning till handlingarna.  

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse KF 241031 Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte 

underställts kommunfullmäktiges prövning 
• Rapport över inkomna ärenden KF 2024-10-31 
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Fråga 

Angående Liberalernas nya förslag på larmbågar och väskkontroller i skolan 

Skolan har ett grundläggande uppdrag att skapa trygga och lärorika miljöer som är fria från brott, 
där elever och personal kan känna sig säkra. Den växande ungdomsbrottsligheten och de ökade 
gängkonflikterna har lett till att Liberalerna nu föreslår kraftigare säkerhetsåtgärder för att skydda 
skolmiljön. På en gemensam presskonferens den 25 oktober 2025 betonade Liberalernas 
partiledare och Sveriges utbildningsminister Johan Pehrsson (L) och skolkommunalrådet Sara 
Wettergren (L) vikten att dessa åtgärder blir verklighet för att öka tryggheten inom skolan. Bland 
förslagen finns att skolpersonal ska få möjlighet att kontrollera elevers väskor vid behov och att 
larmbågar ska kunna sättas in i skolor vid akuta gängkonflikter för att skydda elever och lärare. 
Skolministern framhöll att dessa insatser är nödvändiga för att skolorna ska kunna vara en trygg 
plats fri från våld och hot. 

Dessa åtgärder markerar en betydande vändning i synen på hur säkerhetsarbetet ska bedrivas 
inom skolan, särskilt i utsatta områden där eleverna riskerar att påverkas och rekryteras av 
kriminella gäng. Vid händelse att Liberalernas nya förslag skulle blir verklighet så skulle jag vilja 
veta om Sara Wettergren som ansvarigt skolkommunalråd i Malmö och ordförande i 
grundskolenämnden, kommer att verka för att Malmö stad inför dessa åtgärder som en del i det 
brottsförebyggande arbetet. 

Med anledning av ovanstående så vill jag fråga skolkommunalrådet Sara 

Wettergren (L): 

- Kommer du att verka för att införa larmbågar och väskkontroller i Malmö om

Liberalernas förslag blir verklighet?

Malmö 2024-10-27 

John Eklöf (M) 

Bilaga 1



Fråga till Sara Wettergren (L) om ökad kvalité i grundskolan 
Antalet barn i grundskoleåldern har i snabb takt ökat fram till 2024. Grundskoleförvaltningen har 
byggt flera nya skolor och ökat antalet skolplatser och anställda. Befolkningsprognosen pekar 
mot att tillväxttakten nu kommer att minska rejält. Vi har haft relativt låga födelsetal under de 
senaste åren och detta förväntas få genomslag på antalet barn i grundskoleåldern efter 2027. Efter 
2027 förväntas antalet elever minska. Totalt förväntas det finnas knappt 600 färre Malmöbor i 
grundskoleåldern 2033 än vad det gjorde i slutet av 2022. Detta motsvarar en minskning på 
ungefär en procent. 

I fackförbundet Sveriges Lärares undersökning uppger lärarna att 20 elever i varje klass är 
lämpligt för att främja en god lärmiljö. Så ser det inte ut i stadens skolor idag, klasserna är 
betydligt större i grundskolans alla stadier. Ju större  klassen är, desto fler elever behöver extra 
 anpassningar och särskilt stöd på samma gång som lärarnas möjligheter att tillgodose detta 
minskar. Minskat elevantal i klasserna skulle gynna såväl elevernas som de anställdas arbetsmiljö. 

Jag ställer därför följande fråga: 

Avser kommunalrådet använda denna möjlighet med 1% färre elever 2033 till att öka kvaliteten i 
skolan och minska antalet barn per klass? 

Malmö 2024-10-25 

Boel Pettersson (V) 

1Bilaga 2



Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om upphandling av privata 
ordningsvakter 

På det senaste kommunstyrelsemötet beviljades ytterligare pengar till de så kallade kommunala 
ordningsvakterna, som ju egentligen är en privatisering av kommunal verksamhet. Alla partier 
utom Vänsterpartiet ville göra detta. Vänsterpartiet ville istället att kommunens socialarbetare på 
stan och fältarbetarna skulle få dessa extra anslag för att stärka sin socialt förebyggande 
verksamhet.  

I ärendet på kommunstyrelsen framkom att en ny upphandling av privata utförare pågår. Malmö 
stad ska alltså ytterligare gynna privata vaktbolag med kommunala pengar. Det är bolag som har 
en verksamhet med mycket tveksam hederlighet. Vid en tidigare upphandling har ett företag 
dömts för att mutat kommunala tjänstepersoner för att få kontrakt. Vid Eurovision-
arrangemanget skämde det av kommunen anlitade vaktbolaget ut sig med ett flertal fruktansvärda 
ingripande mot småbarnsmammor i Folkets park. Är det denna verksamhet vi ska ge fortsatt 
stöd? Ska de bolag som tidigare skämt ut sig kunna få nya kontrakt med Malmö stad eller inte? 
Finns det etiska krav i upphandlingen som utesluter dessa bolag? Ska Malmö stad gynna 
kriminella och finns någon säkerhet i upphandlingen för att dessa skandaler inte ska upprepas? 

Jag ställer därför följande fråga: 

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är, vilka etiska krav finns det i upphandlingen som 
nu genomförs? 

Malmö 2024-10-25 

Anders Skans (V) 

1Bilaga 3



Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om Malmö som industristad 

Missnöjet mot den politiska ledningen är stor bland de lokala industrierna. Företagare och 
representanter för industrin beskriver inte minst en politisk inriktning där industrijobb i Malmö 
alltid tycks prioriteras bort och att deras röster och perspektiv inte når fram i utvecklingen av vår 
stad. Det finns en känsla av att den politiska ledningen inte förstår de utmaningar som företagen 
står inför och att nödvändigt stöd för att främja tillväxt och innovation saknas. I de konkreta 
utvecklingsfrågorna, som planarbetet, finns ingen plats för ny grön tillverkningsindustri. Samtidigt 
verkar många företagare i ett osäkert läge där de kontinuerligt måste anpassa sig till förändrade 
förutsättningar, vilket gör långsiktig planering och investeringar svårt. 

Industriföretag som hade kunnat etablera sig i Malmö väljer istället andra kommuner som 
erbjuder flexibel planering, markytor och en välkomnande inställning från den politiska 
ledningen. Detta är djupt problematiskt, inte minst med tanke på Malmös höga arbetslöshet och 
en obalans på arbetsmarknaden där just de jobb som växer fram i industrin skulle kunna bidra till 
att fler Malmöbor har ett jobb att gå till och kan stå på egna ben.   

Socialdemokraternas ointresse för andra jobb än de som finns på huvudkontor i staden är 
pinsamt för Malmö.  

Jag ställer därför följande fråga: 

Vad avser du göra för att återupprätta förtroendet för Malmö bland företagare inom industrin? 

Malmö 2024-10-24 

Helena Nanne (M) 

1Bilaga 4



Bilaga 5 

Särskilt yttrande 

Ärende 5. Delårsrapport 2024 Malmö stad 
Moderaterna och Centerpartiet vill uttrycka oro över Socialdemokraternas, Miljöpartiets och 
Liberalernas pågående slakt av förskolans och skolans resurser. Denna har pågått under lång tid 
och har inneburit direkt negativa konsekvenser för såväl elever som för skolpersonal. I samband 
med ekonomisk prognos drev den samlade oppositionen igenom en betydande men tillfällig 
förstärkning av resurserna till alla tre skolnämnder. Detta lindrar på kort sikt de värsta 
konsekvenserna av budgetslakten, men är inte tillräckligt för att reparera den skadan som 
Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Liberalerna under lång tid har åsamkat 
utbildningsverksamheten. För att göra detta kommer det krävas omfattande och varaktiga 
satsningar.  

Samma oro finns för det brottsförebyggande arbetet. Köerna till socialtjänstens 
utredningsverksamhet är olagligt långa. Detta innebär att barn som är på väg åt fel håll inte 
riskerar att få den hjälp de behöver i tid, vilket bokstavligen kan få dödliga konsekvenser. Det är 
djupt anmärkningsvärt att Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Liberalerna låtit köerna växa 
samtidigt som den grova kriminaliteten och det dödliga våldet kryper allt längre ner i åldrarna.  

Vi noterar att överförmyndarnämnden enligt prognos kommer att göra nästan halva sitt 
kommunbidrag i överskott. Detta kan te sig positivt, men samtidigt har Malmö stad kö till att få 
en ställföreträdare. Att misslyckas med att utföra den verksamhet man är vald till att utföra 
gentemot några av de allra mest utsatta Malmöborna är inte god ekonomistyrning, det är ett svek 
mot Malmöborna.  

Enligt delårsrapporten spås funktionsstödsnämnden uppnå en budget i balans på helåret, efter att 
under flera år haft enorma underskott som direkt följd av ett fullkomligt passivt politiskt 
ledarskap. Moderaterna och Centerpartiet kommer att följa utvecklingen i nämnden mycket 
noggrant avseende både kvaliteten i verksamheten och den ekonomiska uppföljningen. Detta inte 
minst då det finns tydliga indikationer för att det ekonomiska läget i verksamheten är sämre än 
vad den styrande minoriteten vill göra gällande. 

Kommunfullmäktige 2024-10-30 

Håkan Fäldt (M) Anton Sauer (C) 



Bilaga 6 

Särskilt yttrande 

5. Delårsrapport 2024 Malmö stad
Ett av det här styrets mål är att:
“Malmö stad är en attraktiv och inkluderande arbetsgivare genom att säkerställa en god
arbetsmiljö och trygga anställningar”.
Bedömningen är att målet för 2024 inte uppnås - eller delvis som det står i delårsrapporten.

Bedömningen påverkas negativt av att några nämnder, exempelvis grundskolenämnden och 
fritidsnämnden, anger att det finns en alltför hög andel timavlönade medarbetare i vissa 
verksamheter. Dessutom anger exempelvis fritidsnämnden och förskolenämnden att 
sjukfrånvaron är alltför hög i vissa verksamheter. Trots att det pågår en mängd insatser för att 
skapa en trygg och säker arbetsplats drabbas många medarbetare av tillbud och arbetsskador, 
vilket påverkar bedömningen negativt. Exempelvis anger grundskolenämnden att det skett en 
successiv ökning av tillbud och arbetsskador. Ökningen kan dock bero på en ökad benägenhet att 
rapportera, skriver man i rapporten. 

För oss i Vänsterpartiet är det inte svårt att förstå sambandet mellan ett decennium av 
nedskärningar inom förskola och skola, och sämre arbetsvillkor för våra anställda, ökad ohälsa 
och fler arbetsskador. En femtedel av eleverna i Malmös grundskola blir inte behöriga till 
gymnasiet. Av de som tar sig in är det 20% av de som går ett yrkesförberedande program som 
inte går ut med betyg. Kompetensförsörjningen i välfärden är de kommande åren vårt största 
problem, men vare sig regeringen eller Malmöstyret ser sambandet mellan reda pengar, att rusta 
Malmös unga och ta hand om sina anställda som en del av lösningen på just det problemet.  

Och trots att delårsrapporten visar på att grundskolan i Malmö gör ett överskott på flera miljoner, 
larmar lärare, föräldrar och minst rektorer oförtrutet om hur nedskärningar som görs drabbar 
Malmös barn och skolanställda hårt. Elever får inte tillgång till det stöd de skulle behöva, 
klasserna blir större och större eftersom personalen inte räcker till, samtidigt som tjänster hålls 
vakanta, kompetensutveckling stoppas och inköp dras ner till ett minimum.  

Kostnaden för att hålla den här budgeten i balans är oöverskådlig. Barns rätt till att lära för livet, 
till en skola som är kompensatorisk, till att växa upp med framtidstro hotas aktivt av den 
nedskärningspolitik som pågått under ett decennium och inte minst det senaste året, vilket den 
här delårsrapporten visar med all tydlighet. Och det är framförallt alla vi som är arbetare och våra 
barn som drabbas, som förlorar på den högervridna, ekonomiska politiken. 

Fina mål som “delvis uppnås eller inte alls” mättar inga magar, ger inga bostäder, förbättrar inte 
arbetsmiljön eller ger barn jämlika förutsättningar. Det gör en omfördelning av resurser.  

Det går alltså att göra annorlunda, det går att förändra, det går att skapa ett annat Malmö, men 
det krävs vänsterpolitik för att göra det.  

Kommunfullmäktige 2024-10-31 
Anders Skans, gruppledare 



Bilaga 7 

Särskilt yttrande 

6. Lokalanskaffning genom investering i nybyggnation av ny Malmö stadion
inom fastigheten Innerstaden 9:173, fritidsnämnden

Centerpartiet är i grunden skeptiska till de nya planerna för Stadionområdet, då vi hellre hade sett 
en större blandning av funktioner i området. Som det ser ut nu riskerar det att bli 
monofunktionellt och upplevas som öde när idrottsverksamhet inte pågår. Vi hade föredragit att 
delar av den planerade verksamheten decentraliserades för att fler delar av Malmö skulle kunna ta 
del av dessa aktiviteter, samtidigt som delar av den attraktiva marken vid Stadionområdet kunde 
användas för bostäder och kontor. 

Trots detta anser vi att de aktuella investeringarna är nödvändiga för att Malmö ska kunna förbli 
en attraktiv idrottsstad. Vi kommer därför att stödja dessa planer, men fortsätter att driva vår 
vision om ett mer varierat område i kommande detaljplaner.  

Kommunfullmäktige 2024-10-31 

Anton Sauer (C) 



Bilaga 9 

Särskilt yttrande 

7. Lokalanskaffning genom inhyrning av driftlokaler i stadionområdets södra P-
hus, inom fastigheten Innerstaden 9:173, fritidsnämnden

Centerpartiet är i grunden skeptiska till de nya planerna för Stadionområdet, då vi hellre hade sett 
en större blandning av funktioner i området. Som det ser ut nu riskerar det att bli 
monofunktionellt och upplevas som öde när idrottsverksamhet inte pågår. Vi hade föredragit att 
delar av den planerade verksamheten decentraliserades för att fler delar av Malmö skulle kunna ta 
del av dessa aktiviteter, samtidigt som delar av den attraktiva marken vid Stadionområdet kunde 
användas för bostäder och kontor. 

Trots detta anser vi att de aktuella investeringarna är nödvändiga för att Malmö ska kunna förbli 
en attraktiv idrottsstad. Vi kommer därför att stödja dessa planer, men fortsätter att driva vår 
vision om ett mer varierat område i kommande detaljplaner.  

Kommunfullmäktige 2024-10-31 

Anton Sauer (C) 



Bilaga 10 

Reservation 

STK-2024-1375 Uppdrag till Malmö stadsteater AB att arbeta med barn- och 
ungdomskultur genom verksamheten Malmö Stadsteater Rosengård  

Föreningen Drömmarnas hus har sedan 1990 verksamhet i Rosengård för främst barn och unga. 

Från kommunstyrelsen har utgått ett verksamhetsbidrag om 4 miljoner kronor per år, medan 

kulturnämnden har lämnat ett hyresbidrag på 900 000 kronor.  

När grundarna av Drömmarnas hus nu drar sig tillbaka vill Malmö Stadsteater ta över verksamheten 

under namnet Malmö Stadsteater Rosengård med bibehållet kommunalt stöd på 5 miljoner kronor 

om året. Kommunstyrelsen stödjer detta, men som enda parti säger Sverigedemokraterna nej.  

Vi sverigedemokrater har länge varit negativa till Drömmarnas hus, då verksamheten inte har 

levererat några märkbara positiva resultat för Rosengård. Därför ser vi ingen mening med att 

Malmö Stadsteater nu tar över. De här 5 miljoner kronorna om året bör i stället gå till andra 

vettigare saker. Vi menar att Malmö Stadsteater först bör se över sin befintliga verksamhet – vi 

talar här om ett kommunalt bolag som går med brakförlust, i fjol med minus 50 miljoner kronor. 

Innan de tar på sig ytterligare ansvar med Drömmarnas hus bör de vända bolagets negativa 

utveckling. 

Då vårt yrkande inte vann gehör reserverar vi oss mot beslutet. 

Kommunfullmäktige 2024-10-31 

Magnus Olsson 



Bilaga 10       
        
    

Reservation 
 

Ärende 10. Planprogram för västra Flensburg i Södra Innerstaden i Malmö (Pp 
6056) 
 

Moderaterna och Centerpartiet reserverar sig mot beslutet att godkänna planprogrammet för 
västra Flensburg i Södra Innerstaden, eftersom vi anser att förslaget inte utnyttjar områdets fulla 
potential för utveckling. Vi ser ett stort behov av att öka exploateringsgraden, bygga högre och 
skapa en mer dynamisk koppling till den intilliggande kvartersstaden. Dessa åtgärder skulle kunna 
bidra till en tätare, mer levande och hållbar stadsdel 

Vi yrkade därför i första hand på att ärendet skulle återremitteras för att ge 
stadsbyggnadsnämnden i uppdrag att ta fram en plan som möjliggör högre byggnadstäthet och 
förbättrade strukturer. I andra hand yrkade vi på avslag av förslaget i dess nuvarande form. Att 
inte utnyttja denna unika möjlighet är att underminera Malmös kapacitet att växa som en modern 
och attraktiv stad. 

Eftersom våra förslag inte vann gehör, reserverar vi oss till förmån för våra egna yrkanden.   

 

 

 

Kommunfullmäktige 2024-10-30 
 

Håkan Fäldt (M) Anton Sauer (C)   



Malmö stad 
Kommunfullmäktige 

Voteringslista 

Mötesdatum 
2024-10-31 

Voteringslista: § 227 
Ärende: Motion Vänsterpartiet (V) om kommunal bojkott av israeliska varor,  STK-2024-
284 

Voteringslist(or) 

Bilaga 11 KF 241031 § 227 Omröstningsbilaga 
Ledamot Ja Nej Avstår 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Ledamot Ja 
Magnus Olsson (SD), Ledamot Ja 
Emma-Lina Johansson (V), Ledamot Nej 
Frida Trollmyr (S), Ledamot Ja 
Rickard Åhman Persson (SD), Ledamot Ja 
Mohamed Yassin (MP), Ledamot Ja 
Anders Rubin (S), Ledamot Ja 
Roko Kursar (L), Ledamot Ja 
Josefin Anselmsson (M), Ledamot Ja 
Carina Nilsson (S), Ordförande Ja 
Anja Nordberg Sonesson (M), Andre vice ordförande Ja 
Showan Shattak (V), Ledamot Nej 
Sofia Hedén (S), Ledamot Ja 
Tony Rahm (M), Ledamot Ja 
Anders Pripp (SD), Ledamot Ja 
Mubarik Mohamed Abdirahman (S), Ledamot Ja 
Boel Pettersson (V), Ledamot Nej 
Stefana Hoti (MP), Ledamot Ja 
Amani Loubani (S), Ledamot Ja 
Helena Nanne (M), Ledamot Ja 
Michael Hård af Segerstad (SD), Ledamot Ja 
Bengt-Göran Svensson (S), Ledamot Ja 
Sadiye Altundal (V), Ledamot Nej 
Håkan Fäldt (M), Ledamot Ja 
Olga Krivtsova (S), Ledamot Ja 
Jacqueline Maly (SD), Ledamot Ja 
Juan-Tadeo Espitia (S), Ledamot Ja 
John Eklöf (M), Ledamot Ja 
Anton Sauer (C), Ledamot Ja 
Anders Skans (V), Ledamot Nej 
Shler Murad Bradostin (S), Ledamot Ja 
Haqvin Svensson (M), Ledamot Ja 
Björn Gudmundsson (S), Vice ordförande Ja 
Surra Al Sakban (MP), Ledamot Ja 
Gunilla Ryd (V), Ledamot Nej 
Malin Ahlström (M), Ledamot Ja 
Håkan Ask (SD), Ledamot Ja 
Arwin Sohrabi Nejad (S), Ledamot Ja 

Bilaga 11



  

Malmö stad  
Kommunfullmäktige 

Voteringslista 
 
Mötesdatum 
2024-10-31 

 
 

 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Sara Wettergren (L), Ledamot Ja   
Christina Wessling (S), Ledamot Ja   
Linda Obiedzinski (M), Ledamot Ja   
Anfal Saad Mahdi (V), Ledamot  Nej  
Lisbeth Persson Ekström (SD), Ledamot Ja   
Jan Olsson (S), Ledamot Ja   
Helena Grahn (M), Ledamot Ja   
Susanne Jönsson (S), Ledamot Ja   
Anders Andersson (V), Ledamot  Nej  
Dündar Güngör (S), Ledamot Ja   
Anders Olin (SD), Ledamot Ja   
Janne Grönholm (MP), Ledamot Ja   
Albin Schyllert (M), Ledamot Ja   
Hanna Sandberg (S), Ersättare Ja   
Nadjam-Ud-Din Malik (S), Ersättare Ja   
Anders Nilsson (S), Ersättare Ja   
Nicola Rabi (M), Ersättare Ja   
Bo Mats Brogren (M), Ersättare Ja   
Jenny Bengtsson (SD), Ersättare Ja   
Stefan Claesson (SD), Ersättare Ja   
Nina Jakku (V), Ersättare  Nej  
Eva Christina Bertz (L), Ersättare Ja   
Kay Lennart Wictorin (C), Ersättare Ja   
Resultat 52 9 0 

 



Malmö stad 
Kommunfullmäktige 

Voteringslista 

Mötesdatum 
2024-10-31 

Voteringslista: § 228 
Ärende: Motion Kay Wictorin (C) och Albin Schyllert (M) om bättre förutsättningar att 
följa upp och förbättra kvaliteten i hemtjänsten,  STK-2024-285 

Voteringslist(or) 

Bilaga 12 KF 241031 § 228 Omröstningsbilaga 
Ledamot Ja Nej Avstår 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Ledamot Ja 
Magnus Olsson (SD), Ledamot Nej 
Emma-Lina Johansson (V), Ledamot Ja 
Frida Trollmyr (S), Ledamot Ja 
Rickard Åhman Persson (SD), Ledamot Nej 
Mohamed Yassin (MP), Ledamot Ja 
Anders Rubin (S), Ledamot Ja 
Roko Kursar (L), Ledamot Ja 
Josefin Anselmsson (M), Ledamot Nej 
Carina Nilsson (S), Ordförande Ja 
Anja Nordberg Sonesson (M), Andre vice ordförande Nej 
Showan Shattak (V), Ledamot Ja 
Sofia Hedén (S), Ledamot Ja 
Tony Rahm (M), Ledamot Nej 
Anders Pripp (SD), Ledamot Nej 
Mubarik Mohamed Abdirahman (S), Ledamot Ja 
Boel Pettersson (V), Ledamot Ja 
Amani Loubani (S), Ledamot Ja 
Helena Nanne (M), Ledamot Nej 
Michael Hård af Segerstad (SD), Ledamot Nej 
Bengt-Göran Svensson (S), Ledamot Ja 
Sadiye Altundal (V), Ledamot Ja 
Håkan Fäldt (M), Ledamot Nej 
Olga Krivtsova (S), Ledamot Ja 
Jacqueline Maly (SD), Ledamot Nej 
Juan-Tadeo Espitia (S), Ledamot Ja 
John Eklöf (M), Ledamot Nej 
Anton Sauer (C), Ledamot Nej 
Anders Skans (V), Ledamot Ja 
Shler Murad Bradostin (S), Ledamot Ja 
Haqvin Svensson (M), Ledamot Nej 
Björn Gudmundsson (S), Vice ordförande Ja 
Surra Al Sakban (MP), Ledamot Ja 
Gunilla Ryd (V), Ledamot Ja 
Malin Ahlström (M), Ledamot Nej 
Håkan Ask (SD), Ledamot Nej 
Arwin Sohrabi Nejad (S), Ledamot Ja 
Sara Wettergren (L), Ledamot Ja 

Bilaga 12



  

Malmö stad  
Kommunfullmäktige 

Voteringslista 
 
Mötesdatum 
2024-10-31 

 
 

 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Christina Wessling (S), Ledamot Ja   
Linda Obiedzinski (M), Ledamot  Nej  
Anfal Saad Mahdi (V), Ledamot Ja   
Lisbeth Persson Ekström (SD), Ledamot  Nej  
Jan Olsson (S), Ledamot Ja   
Helena Grahn (M), Ledamot  Nej  
Susanne Jönsson (S), Ledamot Ja   
Anders Andersson (V), Ledamot Ja   
Dündar Güngör (S), Ledamot   Avstår 
Anders Olin (SD), Ledamot  Nej  
Janne Grönholm (MP), Ledamot Ja   
Albin Schyllert (M), Ledamot  Nej  
Hanna Sandberg (S), Ersättare Ja   
Nadjam-Ud-Din Malik (S), Ersättare Ja   
Anders Nilsson (S), Ersättare Ja   
Nicola Rabi (M), Ersättare  Nej  
Bo Mats Brogren (M), Ersättare  Nej  
Jenny Bengtsson (SD), Ersättare  Nej  
Stefan Claesson (SD), Ersättare  Nej  
Nina Jakku (V), Ersättare Ja   
Malte Tängmark Roos (MP), Ersättare Ja   
Eva Christina Bertz (L), Ersättare Ja   
Kay Lennart Wictorin (C), Ersättare  Nej  
Resultat 35 25 1 

 



Bilaga 13       
        
    

Reservation 
 

Ärende 19. Motion Kay Wictorin (C) och Albin Schyllert (M) om bättre 
förutsättningar att följa upp och förbättra kvaliteten i hemtjänsten 
 

Centerpartiets och Moderaternas förslag i motionen är att kommunfullmäktige uppdrar åt Hälsa-, 
vård och omsorgsnämnden att införskaffa det analys- och rapportverktyg som är kopplat till 
Hemstjänstindex. Ett bifall för vårt förslag hade medfört att vår stad fått ett hjälpmedel som 
tydliggör styrkor och svagheter i hemtjänsten, ger bättre möjligheter till jämförelser med andra 
kommuners hemtjänst och mellan olika delar inom den egna hemtjänsten, och som stimulerar 
engagemang och angelägen kvalitetsutveckling i hemtjänsten i en tid när äldre kommer att vara en 
kraftigt ökande befolkningsgrupp.  

Hemtjänstindex fyller ett behov och ger en samlad bild av hemtjänstverksamhetens kvalitet. 
Indexet omfattar 75 kriterier på 18 kvalitetsområden, och allt fler kommuner införskaffar och 
använder sig av analys- och rapportverktyget i sitt kvalitetsarbete.  Hemtjänstindex har utformats 
av det statliga forskningsinstitutet RISE och har blivit mycket uppskattat. Exempelvis har 
företrädare för SKR, Sveriges Kommuner och regioner, betonat att Hemtjänstindex är ”ett bra 
sätt för kommuner att vässa sin kvalitet inom Hemtjänsten”. Hemtjänstindex har bedömts som 
intressant, bland annat av forskare, för undersökning om kvaliteten på särskilda boenden kan 
granskas på samma sätt där som med Hemtjänstindex i hemtjänsten. 

Vi anser att en väl fungerande hemtjänst av god kvalitet är av mycket stor betydelse för äldres 
välfärd, trygghet och välmående, och också för anhöriga och medarbetare och chefer i 
verksamheten. En hemtjänst av god kvalitet kan förebygga ohälsa och större vård- och 
omsorgsbehov. Men hemtjänsten i Malmö har tyvärr inte utvecklats kvalitetsmässigt så som vore 
önskvärt och såväl vi som Stadsrevisionen har påtalat diverse kvalitetshämmande brister och 
behovet av kvalitetsförbättringar.    

Vid kommunfullmäktiges behandling och votering tydliggjordes att varken S-MP-L-styret eller V 
inser behovet och värdet av att införskaffa analys- och rapportverktyget. Företrädare för styret 
argumenterade på ett sätt som tyder på en förutfattad negativ uppfattning om Hemtjänstindex, en 
uppfattning som står i skarp kontrast till den positiva uppfattning som uttalats från SKR och 
kommuner som använder analys- och rapportverktyget.  

Då vi inte fick bifall för vårt förslag av en majoritet i kommunfullmäktige reserverar vi oss till 
förmån för vårt förslag.   

 

Kommunfullmäktige 2024-10-30  
 

Håkan Fäldt (M) Anton Sauer (C) 
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